
Agent Perina: Byłby gotowy do takiego miejsca jak Roma

News - ASRoma.pl

Choć nie doszliśmy nawet do półmetka sezonu, media zastanawiają się już

kto będzie bronił dostępu do bramki Giallorossich w przyszłym sezonie.

Wszystko za sprawą wypowiedzi Waltera Sabatiniego. Portal laroma24.it it

skontaktował się z Matteo Roggim, agentem Perina, jednego z

kandydatów mediów do zasilania zespołu Romy. 

 

Perin i Roma, są szanse na transfer w czerwcu?

- Mattia jest młody, ale ma wielkie doświadczenie i jest na pewno gotowy na grę w

wielkim miejscu jakim jest Roma. Mogę potwierdzić, że jest wielkim graczem, ale nie

jestem w stanie dostarczyć informacji jeśli pyta się mnie o potwierdzenie

ewentualnego zbliżenia do Romy.

Nie miałeś jeszcze kontaktów z kierownictwem Giallorossich?

- Nie, na ten moment nie. Roma miała okazję rozpocząć negocjacje z Genoą gdy

omawiali współwłasność Bertolacciego i wówczas nie doszło do żadnego zbliżenia.

Jednak Mattia zakończył etap dojrzewania, być może Roma nie uważała w tamtym

czasie, że jest gotowy.

 

Dziś problemem byłoby również pogorszenie stosunków między Sabatinim

i Preziosim po niepowodzeniu w negocjacjach transferu Iturbe.

- Nie sądzę, takie rzeczy się zdarzają. Gdy trzeba zamknąć transakcję wszyscy

jesteśmy przyjaciółmi, w piłce jest jak w życiu. Nie jestem pewne, że nieudany

transfer Iturbe może uniemożliwić transfer piłkarza z Genoy do Rzymu.

Zeszłego lata Genoa wyceniała go na 15 mln euro. To odpowiednia cena?

- Myślę, że z uwagi na to co pokazał piłkarz w ostatnich trzech latach, nie można

żądać mniej niż ta kwota. To duża liczba, która jednak pozwoli klubowi, który go

pozyska, sprowadzić bramkarza na całe życie. Nie zapominajmy, że Mattia skończył

we wtorek 23 lata i rozegrał do tej pory cztery sezony w Serie A i jeden w Serie B.

To naprawdę poważne liczby.
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